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Не идемо нигде са Косова и Метохије, поручио је данас из Косовске Митровице епископ
рашко-призренски Теодосије.
  
  

  

- Шта други раде ми не можемо много да утичемо на то, али се молимо Богу да Господ
осујети њихове намере, како овај мученички али божији народ, пун вере, не би додатно
страдао - рекао је Теодосије оценивши да су Срби на КиМ прошли пут страдања,
нарочито од 1999. године на овамо.
  
  Он је рекао да "наше страдање није узалуд".
  
  - Ми ако и страдамо страдамо са надом у Бога и обнављамо се сами и наше светиње и
све што нам је Бог дао, тако да то страдање бива нама на корист. �Не би желели да
страдамо од људи, од злочинаца, ако је Божија воља и допуштење ту смо, не идемо
нигде са Косова и Метохије, трудићемо се и борити онако како су то чинили наши преци
и они који су били бољи од нас - поручио је Теодосије.
  
  Теодосије је данас, на Велики Петак, у храму Светог Димитрија у Косовској Митровици
служио богослужење на којем је изнета плаштаница након чега су верници побожно и у
тишини прилазили на целивање и поклоњење.

  

(Танјуг) 

  

 1 / 1


